Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 4-6-2018 - Week 26

- 1. 【預告】4/13,4/20 放兩週春假!下次上課4/27,預祝大家有個平安愉快的春假!
- 2. 【2018-19 註冊】請家長能盡快上網報名新學年!下面是報名的網頁 https://goo.gl/forms/r4aSK7ztJ8aWo6YS2。學校已對外開放新生註冊!歡迎家長通知有興趣來參觀的家長們,與我們聯絡旁聽事宜。附上學校招生宣傳單的連結在通訊最下面,歡迎家長分送給有需要的家長。
- 3. 【預告】本學期最後一天 5/18 除了分發成績單外,也將舉辦園遊會。我們需要各班有位家 長代表,能與你們班的老師商量、討論你們班的遊戲攤位,另外我們今年在園遊會當天會有食物 義賣,歡迎有興趣的家長多多參與我們這個活動。
- 4. 福利社這星期五將賣「麻醬涼麵」。謝謝福利社 Angela 為大家準備。
- 1. No school next two weeks—Spring break. The Chinese School will resume our classes on 4/27. Please enjoy your spring break.
- 2. Please register for the 2018-2019 school year if you have not done yet. We have opened for new students already. Please use the following link to register online. https://goo.gl/forms/r4aSK7ztJ8aWo6YS2

We welcome you to pass our school's flyers to your friends who are interested in our school. The flyers links are at the bottom of the newsletter.

- 3. Upcoming event—Yearend carnival. We will hold our yearend carnival on the last day of school (5/18). We would like to ask each class to have a carnival parent representative to be in charge of the booth and communicate with the school. We would like to ask the teachers to notify the school what game will be offered at your class booth after discussing with your representative. Food sale will also be held at the carnival. We welcome more parents to cook food for the sale this year.
- 4. This Friday, Snack Shack will sell cold noodles with sesame paste. Thanks to L7/L9 parent, Angela, for preparing them for us.